



Referat bestyrelsesmøde 9. april 2024 kl. 20 i HIC.

Deltagere : Tanja, Jakob, Avron, Andrew, Sven-Erik, Carsten og Lars

Afbud : Asger og Gorm

Bemærk, at dagsorden er delt i to, henholdsvis

- sager til drøftelse/beslutning
- ledelsesrapportering til orientering

I udgangspunktet behandles kun de førstnævnte sager, og ledelsesrapportering gennemgås ikke med mindre der er særligt at bemærke, og der kan ligeledes spørges ind, hvis det ønskes

SAGER TIL DRØFTELSE/BESLUTNING

1. Organisering af bestyrelsesarbejdet

Bestyrelsesarbejdet de senere år har fungeret lidt "ustabilt" af flere årsager. Vi prøve at skabe noget gejst og sammenhold ved aktiviteter og fælles middag. Samtidig er der behov for se på ansvarsområder for de enkelte medlemmer, samt at drøfte hvordan vi løfter yderligere.

Forud for mødet er følgende **ansvarsområder** kendte

Tanja : Formand og interesse for at se på opgradering af anlæg

Gorm : Næstformand

Jakob : Kasserer og medlem af styregruppe

Avron : Medlem af styregruppe. Vil sætte sig grundigt ind i klubbens struktur og komme med input til optimeret drift. På sigt muligvis se på andre områder, herunder sponsorer

Sven-Erik : Kontakt til håndværkere, indkøb af vin til GF, Standerhejsning m.v. Kontakt Hyg Ind (?)

Andrew : UTR, KM og konkrete projekter (bl.a. skraldebyggeprojektet)

Asger : Niverød aktiviteter og konneks til ØT

For den gode ordens skyld er suppleanter også medtaget her, selvom de ikke deltager på møderne

Sophia : Junior (social)

Heidi : Køkkenvedligehold og Kontakt Hyg Ind

Bestyrelsens behandling af punktet

På mødet ønskes en drøftelse af om, 1) om ansvarsområderne skal placeres som hidtil, samt 2) hvad

det indebærer på og mellem møderne. Er der eller skal der være en "standard" for bestyrelsesarbejde ?

Det bemærkes i tilknytning hertil, at en række områder "kunne" være bestyrelsesområder, herunder Hus og Bane, 1. hold, Motionisthold og ikke mindst "Social Tennis" som var et godt initiativ, men Kim ikke kommer til at køre videre. Disse er dog ikke et "must" og områder og ansvar kan fordeles på mange måder, også under hensyntagen til, hvad der er af administrative ressourcer, hvor vi alt andet lige står ganske stærkt. Det er dog nok tæt på objektivt set at være en mangel, at der ikke er nogen, som har ansvar for padel.

Referat

De angivne ansvarsområder fastholdes. To punkter blev drøftet

*Padeltennis. Vi leder efter en ansvarlig, som kan hjælpe allerede fra i år
Social Tennis. Vi kontakter 4-5 deltagere fra sidste år og hører om de hver især vil være tovholder en enkelt fredag.*

Endelig blev det noteret, at Sven-Erik også har admin af nøgler, og nøgler uddeltes til dem, som havde behov.

2. **Niverøds indtræden i ØT**

Niverøds indtræden betyder, at vi i hvertfald i starten bør have dette som et fast punkt på alle møder.

Bestyrelsens behandling af punktet:

Asger kommer med en orientering om begivenheder, træning, ønsker m.v. og vi så vurderer om der er noget, som har fælles interesse og/eller ØT kan støtte op om osv.

Der gives også en status på "konvertering" af medlemmer til ØT's halbooking system, som har haft visse udfordringer. Status på dette gives på mødes af Asger/Lars.

Referat

Asger var ikke til stede. Lars kunne oplyse, at kombimedlemskaber tilsyneladende fungerer og at han følger på på de øvrige medlemskaber. Vi tager kontakt til Niverød for at høre mere om det sociale.

3. **Samarbejde med NKT**

NKT og ØT har en samarbejdsaftale, hvor vi leverer træning hos dem. Vi modtager træningsgebyrer og et honorar, som fastsættes til et beløb svarende til deres ungdomstilskud. Der er banefællesskab for medlemmerne i hallen og på hinadnens anlæg (ude kan man dog kun booke en dag i forvejen hos hinanden)

NKT har en anden profil end ØT, hvor der satses mindre på ungdom og deres baner sjældente er fuldt booket, men der er en rimelig aktiv seniorgruppe. De har projekt med padelbane og redplus, som er lidt i stå hos kommunen.

NKT har fået ny formand og bestyrelse. Formanden er inviteret på besøg her inden standerhejsning.

Bestyrelsens behandling af punktet.

Pt. er det fsv et orienteringspunkt men medtaget som drøftelse for at være sikker på, at alle har en grundlæggende forståelse af samarbejdet. Input kan naturligvis gives på mødet!

Referat

Orientering taget til efterretning. Lars og Tanja mødes med deres formand og kasserer en gang i næste uge om muligt.

4. Padel opstart/aktiviteter

Padeltennis er jo stadig en ny aktivitet i klubben. Banerne begynder at blive brugt i stadig højere omfang, men er lang fra så hårdt belagt som tennisbanerne ude ved Bjerre og heller ikke helt så meget som Red Plus.

Det er helt naturligt i en opstartsfasen, men det er samtidig et opmærksomhedspunkt for bestyrelsen at se på. I den forbindelse er der en række overvejelser, som kan foretages

Pt. er der følgende aktiviteter m.v. på klubbens initiativ

- Padelintro hver tirsdag aften (bliver mere og mere populært)
- Træning tirsdage i maj og juni (fra 16 år og ældre – næsten udsolgt for begyndere, flere pladser for øvede/rutinerede)
- Padelintro på Langebjergskolen i maj/juni
- Holdkampe (1 hold tilmeldt Arla Protein Ligaen)
- Trænermøder og sociale aktiviteter med bl.a. 1. hold inddraget padel som aktivitet
- Udstyr sælges med stor rabat (blot 400 for et padelbat!)

Det kan overvejes at udvide både sociale aktiviteter, herunder f.eks. en dags KM og eller andet.

Det kan også overvejes om bookingsreglen med de 4 medlemmer er for skrap. Enkelte ønsker at spille 2 – men erfaringer fra andre klubber er bare, at det medfører massivt misbrug.

Bestyrelsens behandling af punktet.

Det indstilles, at bestyrelsen drøfter nye initiativer.

Referat

Emnet drøftedes. Der er klart stigende aktivitet p.t. med flere deltagere til intro m.v. og flere bookninger og ønsker om deltagelse på hold m.v.

Booking regler fastholdes. Der laves en social turneringsdag den 25. maj fra 14-17. Jansen er tovholder.

5. "Risk & Opportunities"

På initiativ af Avron vil styregruppen forud for bestyrelsesmødet udarbejde en foreløbig Risk & Opportunities analyse. Det skal sikre vores fundament i klubbens økonomi og virke ved at se ind i evt. strukturelle udfordringer/risici samt uforløste potentialer. Det er en sund "corporate" øvelse, som naturligvis skal tilpasses den forening og størrelse, vi har.

Bestyrelsens behandling af punktet.

Styregruppen rapporterer fra sine drøftelser. Dette drøftes i bestyrelsen, som træffer evt. Konkrete beslutninger i den anledning.

Referat

Avron gennemgik styregruppens foreløbige arbejde. Der har været en session, som har fokuseret på "legal risks" som følge af naturen af vores aktivitet. To strukturelle risici, ansvar for børn og finansiell risiko for bedrag. Begge dele har en række underpunkter og procedurer, som vi løber igennem sammen. Vi er meget compliant på alle punkter, men laver små justeringer m.v. for at være endnu skarpere. Mere grundig afrapportering om dette kommer til bestyrelsen senere.

Styregruppens næste session vil handle om strategiske risici og derefter en session om muligheder og potentialer.

6. Standerhejsning

Standerhejsning er 20. april med forårsklargøring kl. 10 og flaget, som går til tops kl. 12.

Lars har styr i arbejdsdag samt reklame for dagen m.v. og den sociale turnering m.v.

Bestyrelsens behandling af punktet

Fordele indkøb til dagen

Referat

Sven-Erik står for sædvanlige indkøb. SuperBrugsen donerer muligvis ikke i år, men så køber vi tilsvarende bobler selv. Lars står for øvrige samt reklame m.v.

LEDELSESRAPPORTERING

Nedennævnte punkter er orienteringspunkter og tages kun op til drøftelse, såfremt det ønskes.

7. Økonomi

Det er for tidligt at undergive punktet seriøs behandling, da vi ikke kender til antal medlemmer, som

har meldt sig ind. Kommer på første gang på næste møde inden sommerferien.

8. Drift af nye baner

Status er følgende på redplusbanerne, hvor der har været visse udfordringer pga blæst, svage hegn samt mangel på natvandingsanlæg

- Kommunen har forstærket hegnet,
- læhegn er hængt op (tak til 1./2. holdsspillerne)
- Sag om naturbeplantning kommer på udvalgs møde i FIU 13. maj
- kommunen leder administrativt efter midler til natvandning

Der søges foretræde for udvalget 13. maj og ellers afventer vi kommunens beslutninger før evt. yderligere handlinger.

9. Medlemstal

Medlemstal for de seneste 10 år fremgår nedenfor. Man skal bemærke at tallet er baseret på medlemmer, som har været medlem mindst 3 måneder – det betyder at udmeldte medlemmer i løbet af året tæller med, da de var medlem januar – april. Til gengæld tæller medlemmer meldt ind i oktober – december ikke med, men det betyder alt i alt at medlemstallet er væsentlig højere end det aktuelle medlemstal.

| 2013 | 2014 | 2015 | 2016 | 2017 | 2018 | 2019 | 2020 | 2021 | 2022 | 2023 |
|---|------|------|------|------|------|------|------|------|------|------|
| Humblebæk/Øresund | | | | | | | | | | |
| 419 | 502 | 643 | 626 | 630 | 664 | 704 | 785 | 853 | 835 | 901 |
| <u>Sammenlignelige klubber i nærområdet</u> | | | | | | | | | | |
| Helsingør | | | | | | | | | | |
| 281 | 266 | 326 | 233 | 256 | 245 | 330 | 304 | 359 | 343 | |
| Espergærde | | | | | | | | | | |
| 421 | 401 | 397 | 374 | 326 | 316 | 432 | 380 | 371 | 299 | |
| Fredensborg | | | | | | | | | | |
| 303 | 272 | 382 | 251 | 320 | 327 | 324 | 377 | 402 | 328 | |
| Nivå/Kokkedal | | | | | | | | | | |
| 312 | 269 | 387 | 375 | 340 | 283 | 289 | 315 | 354 | 323 | |

Det kan oplyses, at der pr. 31.12 var 744 aktive medlemmer i Øresund, hvilket er en del højere end året før. Dette tal kendes i sagens natur ikke fra andre klubber.

Niverød havde efter det oplyste 200 medlemmer pr. 31/12 2022. En del er dog dobbeltmedlemmer og en del særdeles inaktive. Den samlede "nettotilgang" af nye medlemmer vil formentlig nok være tættere på 120 medlemmer – som alle jo blot spiller i Niverød og dermed ikke "belaster"

kapaciteten i Humlebæk, men dermed heller ikke voldsomme indtægter (forventet ca. 50-60.000 netto).

10. Anlæg Bjerre

Adam og Crew er i skrivende stund i fuld gang og alle baner vil være klar i god tid inden standerhejsning. Der bliver endda mulighed for prøvespil.

Indkøb til klubhus er også ved at være fuldført efter stor indsats af Heidi m.v., så alt bliver klar til den 20. april. Vi har dog ikke fået endelig besked om dato for udskiftning af døre, som kommunen står for. Lars rykker så det om muligt er klar før 20. april.

Vi har en udfordring i badeværelserne, bl.a. med bænken i damernes omklædningsrum men i det hele taget med opshining. Vi tager kontakt til kommunen.

Og vi er som det er alle bekendt udfordrede med banerne ift. omlægning. Kommunen har lovet at vende tilbage med en plan for dette, som vi kan forholde os til. Lars rykker.

11. Træning m.v.

Udendørs sæsonen starter 29. april, og der er træningsfri ugen inden.

Trænerteamet er styrket med en række ansættelse af timetrænere, alle med høj kvalitet/engagement : Christian Rossen, Christian Jansen, Kristian Marker og Finn Christensen. Hannah vil tillige tage en række timer til sommer.

Til gengæld er Markus og Jakob udgået af den faste trænergruppe, men der er tale om en lille opnomering. På sigt er det tvivlsomt om, det er kapacitet nok, men vi er fortrøstningsfulde ved at foråret hænger godt sammen.

Udendørs har vi som altid juniortræning alle dage i Humlebæk, samt seniortræning mandag aften samt tirsdag og fredag formiddag og ad hoc Early Bird onsdage (formentlig). I Niverød træner vi onsdage og i NKT tirsdage og torsdage. I år undlader vi muligvis at sende Kristian Takac til Niverød begge dage, da der er få tilmeldinger.

Al seniortræning er udsolgt undtagen tirsdag formiddag. Juniortilmeldinger er på niveau med sidste år, og de kommer desværre altid ret sent (mao halvt fuldt ift. hvad vi normalt har ved sæsonstart, helt som det plejer at være). Sommercamps har stadig pladser for junior og få pladser for senior.

Vi har så højt et aktivitetsniveau, at vi har behov for at styrke trænersiden med op til ½ ansættelse på sigt, hvilket der bør være luft til i budget.

12. Sportslige ambitioner

Trænergruppen går i foråret/sommer i gang med en "handlingsplan" for at vi bliver blandt de 10 bedste klubber – på alle parametre. Kommer tilbage til bestyrelsen.

13. Klubblad

Klubbladet er færdig og har fået utrolig god modtagelse rundt omkring. Rigtig mange har læst det fra A-Z. Og så beklager vi et par trykfejl!

14. Klubmesterskaber

Andrew inddrager Kristian i det tekniske i UTR, så vi har to som kan dette. P.t. 45 tilmeldte mod 190 sidste år. Tilmeldingsfrist er 15 maj (og forlænges ikke). Finaledag 14. september

Vi går i gang med indsats for at få folk til at (huske at) tilmelde sig.

15. Aktivitetsplan forår

Aktivitetsplan ses både på hjemmeside og i klubbladet. Der er lidt flere turneringer end sidste år.